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PROTOKOŁ  Nr  X/2019

Z OBRAD  X  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  26 czerwca  2019r.

w sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1. Ohvarcie  X sesii i shvierdzenie  quorum.
Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie

13.00  otworzyła  obrady  X  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  Radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  członków  Zarządu,  Skarbnika  Powiatu  - Barbarę  Golon,  Główną  Księgową

Starostwa  Powiatowego  -  Iwonę  Szyndler,  dyrektorów  jednostek,  kierowników  wydziałów,

służby  mundurowe  oraz  wszystkich  zaproszonych  gości.

Przewodnicząca  poprosiła  Radnych  o potwierdzenie  na tabletach  obecności  na sesji.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  18 radnych  i stwierdziła

quorum.

Nieobecna  na sesfi radna  Dorota  Kaczmarek.

Lista obecności radnych stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.

Lista obecności gości stanowi  załączmk  nr  2 do protokołu.

Przewodnicząca  dodała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane  i  nagrywane,

a admirństratorem  danych  osobowych  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że porządek  obrad  X sesji Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  dostępny  był  w systemie  eSesja  oraz  w Biuletynie  Informacji  Publicznej.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do przedstawionego  porządku  obrad  są  pytania  bądź

wnioski?

Zgłosił  się  Pan Starosta,  który  poprosił  o wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu

uchwały  w sprawie  nadania  tylułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  oraz  projektu

uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za zajęcie  pasa

drogowego  na cele  niezwiązane  z budową,  przebudową,  remontem,  utrzymaniem  i ochroną

dróg,  których  zarządcą  jest  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  podziękowała  i zapytała,  czy do proponowanego  porządku  obrad

są  jeszcze  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Nikt  się  rńe zgłosił.

Przewodnicząca  poinformowała,  że Radrń  otrzymali  wprowadzane  projekty  uchwał

drogą  elektroniczną  w dniu  poprzednim,  w zakładce  mateńały  na sesję,  w związku  z czym

Radni  mieli  okazję  zapoznać  się  z przedmiotowymi  projektami.

Przewodnicząca  przystąpiła  do  głosowania  nad wprowadzeniem  ww.  projektów

uchwał  do porządku  obrad.



Glosowano  w sprawie:

- wprowadzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  nadania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu

Nowotomyskiego",  jako  punkt  27 porządku  obrad.

Wyniki  głosowania

ZA:  18, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imieru'ie:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Głosowano  w sprawie:

- wprowadzenia  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek

opłat  za zajęcie  pasa drogowego  na cele niezwiązane  z budową,  przebudową,  remontem,

utrzymaniem  i ochroną  dróg,  których  zarządcą  jest  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego,  jako

punkt  28 porządlcu  obrad.

Wyniki  głosowania

ZA:  18, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

3. Przyjęcie  protokołu  z IX  sesii Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.
Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że do protokołu  z IX  sesji  nie  wpłynęły  żadne

uwagi  ipoddała  protokół  pod  głosowanie.

Glosowano  w sprawie:

- przyjęcia  protokołu  z IX  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Koru-ad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigt'ńew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski
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NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jedtxogłośnie  przyjęła  protokół  z IX  sesji  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyinym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w okresie

międzysesyjnym oraz informacja  z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 26 maja br. stanowią załącznik
nr  3 do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  poinfon'nowała,  że odbyło  się 5 posiedzeń  Zarządu.  Ostatnie

miało  miejsce  wczoraj.  Sprawozdania  z działalności  Zarządu  są dostępne  na tabletach,

ale  mając  świadomość,  że było  mało  czasu  na zapoznanie  się  z informacją  z ostatniego  Zarządu,

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o odczytarńe  tej informacji.

Starosta  odczytał  informację  z posiedzenia  Zarządu  w dniu  26 maja  br.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  pytania?

W  dyskusji  wzięli  udział

- Maria  Galas:

Radna  zadała  pytanie  dotyczące  posiedzenia  z 04.09.2019r.,  na którym  Zarząd

negatywnie  rozpatrzył  wniosek  Kierownika  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  o wyznaczenie

bazy  drogowej  - obwodu  drogowego  w  Opalenicy,  jako  miejsca  rozpoczęcia  pracy

pracowników  wykonujących  prace  na drogach.  Radna  zapytała,  co było  podstawą  wydania

takiej  decyzji?

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  odpowiedział,  że od 1 lipca  br. dotychczasowa  Parń Kierownik  zmienia

miejsce  pracy.  Po konsultacjach  z brygadą  drogową  była  prośba,  aby zostawić  ten temat

do momentu,  kiedy  w drodze  konkursu  zostanie  wyłoniony  nowy  kierownik.  Możliwe,  że będą

jakieś  inne  rozwiązania.  W  każdym  razie  rńe to jest  decyzja  ostateczna.

- Adam  Pilc

Radny  nawiązał  do posiedzenia  Zarządu  z dnia  wczorajszego,  na którym  Zarząd  podjął

uchwałę  w sprawie  zmiany  scentralizowanych  zasad rozliczeń  podatku  VAT  w Powiecie

Nowotomyskim.  Radny  chciałby  się  dowiedzieć,  jak  te zmiany  mają  wyglądać?  Następnie

Radny  zapytał,  kto wygrał  konkurs  na Dyrektora  Zespołu  Szkół  Nr l w Zbąszyniu  oraz,

czy  będzie  ogłoszony  konkurs  na Dyrektora  nowopowstającego  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym

Tomyślu?

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  odpowiedział,  że jeśli  chodzi  o pytanie  dotyczące  scentralizowanego  VAT-u,

to jest  to ruch,  który  należy  wykonać  w związku  z utworzeniem  Powiatowego  Centrum  Usług

Wspólnych  oraz  z tym,  że Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  prowadzi  swoją  księgowość

inie  jest  w ramach  PC{JW-u.  Nie  chodzi  o zmiany  związane  z rozliczarńem  podatku  VAT,

tylko  o to, że w tej chwili  obowiązki  związane  z oświatą  i Powiatowym  Centrum  Sportu  pełni

PC{JW,  a PCPR  prowadzi  sam swoją  księgowość.  Jeżeli  chodzi  o Dyrektora  Zespołu  Szkół
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Nr  1 w  Zbąszyniu,  to  w  wyniku  prac konkursowych,  Komisja  Konłcursowa  wskazała

na to stanowisko  obecnego  Dyrektora  pana  Bogusława  Pietrusiewicza.  Były  trzy  kandydatury

i obecny  Dyrektor  uzyskał  wymaganą  większość.  W przypadku  Dyrektora  szkoły  w Nowym

Tomyślu,  z procedury,  którą  Rada przeprowadziła,  jednoznacznie  wynika,  że włączając

i wyłączając  poszczególne  szkoły,  wszystko  odbywało  się  na  bazie  Zespołu  Szkół

Nr  2 w związku  z tym,  Dyrektorem  Zespołu  Szkół  Nr  1 w Nowym  Tomyślu  pozostaje  obecny

Dyrektor  Zespołu  Szkół  Nr  2. Nie  było  konieczności,  ani podstaw  do tego, aby zmienić

Dyrektora.

- Adam  Pilc:

Radny  zapytał,  czy  jest  do tego  interpretacja  prawrńków?

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  odpowiedział,  że nie  ma  interpretacji,  ale co do tego  rozwiązania  Starosta  jest

przekonany,  bo taka  procedura  została  przeprowadzona.

- Adam  Pilc:

Radny  poinformował,  że chciałby  poznać  opinię  Radcy  Prawnego.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  jeszcze  ma  pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

5. Sprawozdanie  z realizacii  zadań  Organizatora  Rodzinnei  Pieczy  Zastępczei
za  2018  rok.

Sprawozdanie  z realizacji  zadań  Organizatora  Rodzinnej  Pieczy  Zastępczej  za 2018  rok  stanowi  załącznik

nr  4 do  protokołu.

Przewodnicząca  Rady  poinfon'nowała,  że Radni  otrzymali  mateńał  na tablety,  jak

również  sprawozdanie  było  omawiane  na Komisjach.  Na dzisiejszej  sesji  jest  obecna  pani

Alicja  Ślusarz  -  Zastępca  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie,  która  udzieli

odpowiedzi  na ewentualne  pytania.  Przewodnicząca  zapytała,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  bez uwag  przyjęła  sprawozdanie  z realizacji  zadań

Orgatiizatora  Rodzinnej  Pieczy  Zastępczej  za 2018  rok.

6. Sprawozdanie  z działań  podiętych  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego

przez  Państwowe  Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie  Nadzór  Wodny  Nowy  Tomyśl

za rok  2018.

Sprawozdarńe  z dńałań  podjętych  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  przez  Państwowe  Gospodarstwo  Wodne

Wody  Polskie  Nadzór  Wodny  Nowy  Tomyśl  za rok  2018  stanowi  załącznik  nr  5 do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  poinfornnowała,  że na sali obecny  jest  Kierownik  Nadzoru

Wodnego  w Nowym  Tomyślu  pan  Sławomir  Kaczmarek,  mateńały  Radni  otrzymali  na tablety

i zapytała,  czy są  pytania?  Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą

elektroniczną.
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W dyskusii  wzięli  udział:
- Maria  Galas:

Radna  poinformowała,  że w sprawozdaniu  nie  jest  ujęta  rzeka  Mogilnica,  która  płynie

przez  nasz  teren.  Radna  zapytała,  czy  rzeka  ta jest  wyłączona  ze struktur  działania  Nadzoru

i czy  jest  inny  organ  nadzoru  nad  tą  rzeką?

-  Sławomir  Kaczmarek:

Kierownik  Nadzoru  Wodnego  odpowiedział,  że rzeka  Mogilnica  nie  jest  wyłączona

i znajduje  się  pod  zarządem  Zlewni  w Poznaniu  iNadzorem  Wodnym  w Kościanie.  Pozostali

Kierownicy  Nadzorów  Wodnych  powinni,  do Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  przesłać  także

sprawozdania.  Od stycznia  2018  roku  zmienił  się podział  hydrologiczny  i rzeka  Mogilnica

jest  w iru'iym  zarządzie.  My  podlegamy  pod  zarząd  Zlewni  w Gorzowie  Wielkopolskim,

a Mogilnica  jest  włączona  w Zlewnię  w Poznaniu.  Dlatego  też  nie  było  informacji  o tej rzece

w  sprawozdaniu.  Wszelkie  plany  dotyczące  rzeki  Mogilnicy,  dotyczące  konserwacji,

czy  też utrzymania  są tworzone  przez  Nadzór  Wodny  w Kościanie.  Pan  Kaczmarek  dodał,

że cały  Nadzór  współpracuje  razem  w przypadku  r6żnego  typu  działań,  ale w przypadku

jakichkolwiek  prac  wewnątrz,  to są  to sprawy  Nadzorów  Wodnych.

- Zbigniew  Markowski:

Radny  poinformował,  że jest  zainteresowany  zlewrńą  rzeki  Szarki.  Czy  kanał  Szarki,

który  przepływa  przez  osiedle  Batorego  jest  także  objęty  nadzorem?

-  Sławomir  Kaczmarek:

Kierownik  Nadzoru  Wodnego  odpowiedział,  że tak.

- Zbigniew  Markowski:

Radny  dodał,  że rzeki  tej już  prawie  nie  ma, a do tego  jest  nieprzyjemny  zapach.

Należałoby  coś  z tym  zrobić,  ponieważ  rzeka  ta przepływa  w bliskiej  okolicy  bloków.

-  Sławomir  Kaczmarek:

Kierownik  Nadzoru  Wodnego  poinformował,  że cała  rzeka  podlega  pod  nadzór

w Nowym  Tomyślu,  od ujścia  do źródeł,  a brak  wody  w rzece  jest  spowodowany  suszą

hydrologiczną.  Co  do nieprzyjemnego  zapachu,  w ostatnim  czasie  były  prowadzone  prace  wraz

z pracownikami  Burmistrza,  polegające  na  koszeniu  i czyszczerńu  odcinka  od  mostu,  przyulicy

Zbąszyńskiej,  do  targowiska.  Na  zlecenie  Burmistrza  iNadzoru  Wodnego  Zakład  Wodociągów

w Nowym  Tomyślu  przeprowadził  kontrole  i znalazł  7 nielegalnych  wylotów.  Są  to wyloty

nielegalne  i niezaewidencjonowane.  Problem  jest  pod  mostem  przy  ulicy  Zbąszyfiskiej,  gdzie

przesiąkają  ścieki.  Nie  można  zlokalizować  skąd  te ścieki  przesiąkają.  Pan  Kierownik  dodał,

że próbuje  wprowadzić  inwestycję  polegającą  na  regulacji  odcinka  rzeki  Szarki,  od  obwodnicy

za cmentarzem,  do mostu  na ulicy  Śniadeckich. Będzie  to proces  długotrwały,  ponieważ

obecnie  jest  etap  rozpoznania  ogólnych  kosztów  inwestycji.  Rzekę  na tym  odcinku  należy

wyregulować,  umocnić,  wykonać  ścieżki  rowerowe,  aby  poprawić  stan  techniczny  i wizualny

tego  cieku.

- Zbigniew  Markowski:

Radny  poinformował,  że na  początku  lat  90-tych  były  wnioski  o przykrycie  tego  kanału

na odcinku  na  wysokości  osiedla  Batorego.  Można  by  wygospodarować  w ten  sposób  miejsce

na przykład  na  parkingi.
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-  Sławomir  Kaczmarek:

Kierownik  Nadzoru  Wodnego  poinformował,  że przykrycie  kanału  rńe jest  dobrym

pomysłem,  ponieważ  jest  to  ciek  naturalny.  Konserwacja  takiego  cieku  po przykryciu

nie  będzie  możliwa,  a poza  tym  byłby  to bardzo  duży  koszt.

- Edwin  Pigla:

Radny  poinformował,  źe od  miejscowości  Wytomyśl  jest  zachodni  dopływ  Mogilnicy.

W  miejscowości  Wąsowo  natomiast,  na odcinku  przejazdu  drogi  do Chraplewa  jest  zawyżony

przepływ,  który  został  niewłaściwie  zbudowany  i od  wielu  lat  nic  w tym  temacie  się  nie  dzieje.

W  tym  roku  powstały  dwa  żeremia  bobrów  na  Mogilnicy  i całe  łąki  na  Żurawińcu  w Wąsowie

są  zalane.  Następnie  Radny  zapytał,  czy  samowolnie  mogą  rolnicy  regulować  sprawy

przepustów,  czy  też  rowów  bez  zgłaszania  się  do Nadzoru  Wodnego?

-  Sławomir  Kaczmarek:

Kierownik  Nadzoru  Wodnego,  odnośrńe  tam  bobrowych,  poinformował,  źe należy

to zgłosić  do Nadzoru  Wodnego  w  Nowym  Tomyślu  lub  do Nadzoru  Wodnego  w Kościanie,

ponieważ  to oni  nadzorują.  Jeżeli  chodzi  o przepusty,  to także  nie  należy  już  do Nadzoru

Wodnego  w Nowym  Tomyślu.  Pan Kaczmarek  odniósł  się  do drugiego  pytania  Radnego

i poinformował,  że każdy  rów  przydrożny,  czy  też rów  w łąkach  jest  urządzeniem  melioracji

wodnych  lub  urządzeniem  wodnym,  w zależności  od klasyfikacji.  Każde  prace  wykonywane

na nim,  oprócz  prac  konserwacyjnych,  wymagają  uzgodnierńa  z Nadzorem  lub spółkami

wodnymi,  w administracji  których  się  znajduje.  Jakiekolwiek  samowolne  budowanie  mostów,

przepustów  jest  nielegalne.

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  zapytał,  czy  mógłby  się zapoznać  z protokołem  przeglądu  lub  dokumentacją

włączania  w kanalizację  do cieków  związanych  z kanalizacją  burzową  na terenie  miasta?

W przekonarńu  Radnego,  duźo  nieruchomości  jest  podłączonych  do kanalizacji  burzowo  -

deszczowejimimo  wszystko  można  zauwaźyć,  że jadąc  ulicami  z kratek  ściekowych  wydziela

się  rńeprzyjemny  zapach.  Radny  zapytał,  czy  nie  należałoby  wykonać  definitywną  kontrolę  w

porozumieniu  z Burmistrzem?  Radny  dodał,  że zgadza  się  z radnym  Markowskim,  który  mówił

o rzece  Szarce.

-  Sławomir  Kaczmarek:

Kierownik  Nadzoru  Wodnego  poinformował,  że  jest  jeszcze  dużo  wylotów.

Odprowadzenie  wód  z terenu  miasta  do rzeki  Szarki  wymaga  pozwoleń.  Na  większość  wylotów

Gmina  posiada  pozwolenia,  w których  to zawarte  są parametry,  jakie  wody  mogą  odpływać.

Kontrole  wód  odprowadzanych  są  zwiększone,  ponieważ  miasta  mają  obowiązek  składania

deklaracji,  co do zgodności  ilości  odprowadzanych  wód  do pozwoleń.  Pan  Kierowrńk  dodał,

że wystąpi  z takim  zapytaniem  o sprawdzenie  tych  wód,  które  są  odprowadzane.  Pan  Kierownik

dodał,  że dużo  jest  wylotów  nielegalnych,  podłączanych  z domów  prywatnych,  o których

Nadzór  dowiaduje  się  w czasie  konserwacji  i wtedy  podejmuje  odpowiednie  działania.

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  poinformował,  że  jeżeli  nie  ma  kanalizacji  sanitarnej  w  poszczególnych  ulicach

i nie  ma  szamba  na posesjach,  to ścieki  nie  mają  odprowadzenia,  czyli  jest  to prosty  sposób

na znalezienie  takich  rńelegalnych  wylotów.  Nie  wszystkie  ulice  mają  kanalizację  sanitarną,

a mimo  wszystko  ludzie  odprowadzają  ścieki.  Radny  dodał,  że w porozumieniu  ze służbami

miejskimi  można  by  dokonać  takiej  analizy.
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-  Sławomir  Kaczmarek:

Kierownik  Nadzoru  Wodnego  poinformował,  że za gospodarkę  ściekową  odpowiada

Burmistrz,  a Wody  Polskie  mogą  nałożyć  obowiązek  odprowadzenia  wód.  Wody  Polskie

nie  mogą  natomiast  nakazać  odłączenia  czegoś,  a jedynie  mogą  dokonać  zgłoszenia  na Policję,

w celu  wszczęcia  dalszego  postępowania.  Tak  samo  z wodami  deszczowymi,  Wody  Polskie

mogą  zgłosić  kontrolę,  czy  woda,  która  dopływa  do urządzeń  jest  odpowiednia.

- Sylwester  Kamyszek:

Radny  zauważył,  że w informacji  otrzymanej  od Wód  Polskich  brakuje  załącznika

do sprawozdania,  tj. mapki,  która  jest  wyszczególrńona  w sprawozdaniu  jako  załącznik.

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że pan  Kierowrńk  po raz pierwszy  przedstawia

sprawozdanie  Radzie  Powiatu,  a zgłaszane  przez  Radnych  niektóre  uwagi  są cenne  i warto

je  uwzględnić  w przyszłorocznym  sprawozdaniu.

-  Sławomir  Kaczmarek:

Kierownik  Nadzoru  Wodnego  poinformował,  że  mapka  zostanie  dostarczona

do Radnych.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  sprawozdanie  z działań  podjętych  /ź(! terenie

Powiatu  Nowotomyskiego  przez  Państwowe  Gospodarstwo  Wodne  Wody  Polskie  Nadzór

Wodtiy  Nowy  Tomyśl  za rok  2018.

7. Przedstawienie  Raportu  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2018  rok.

Raport  o stanie  Powiatu  za  2018  rok  oraz  przedstawiona  prezentacja  multimedialna  stanowią  zahycznik

nr  6 do  protokołu.

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina  Brambora

o przedstawienie,  w formie  prezentacji,  Raportu  o stanie  Powiatu  za 2018  rok.

Wicestarosta  Nowotomyski  poinformował,  że ustawa  z dnia  1l  stycznia  2018  roku

o zmianie  niektórych  ustaw  w celu  zwiększenia  udziału  obywateli  w procesie  wybierania,

funkcjonowania  i kontrolowania  niektórych  organów  publicznych  wprowadziła  szereg  zmian

w ustawie  o samorządzie  gminnym,  powiatowym,  wojewódzkim,  Kodeksie  wyborczym

oraz  ustawie  o petycjach.  W art. 30 a ustawy  o samorządzie  powiatowym,  pojawił  się nowy

zapis  dotyczącyprzedstawiania  Radzie  Powiatu,  co roku  do dnia  31 maja,  przez  Zarząd  Powiatu

Raportu  o stanie  powiatu.  Jest to nowa  instytucja.  Ustawodawca  w sposób  lapidarny  określił,

co taki  Raport  powinien  obejmować.

0  godzinie  14.  OO salę  obrad  opuścił  radny  Patryk  Kąkolewski.

Na  salj  obecnych  1 7 radnych.

Wicestarosta  dodał,  że ust. 2 ustawy  stanowi,  że Raport  obejmuje  podsumowanie

działalności  Zarządu  Powiatu  w  roku  poprzednim,  w  szczególności  realizację  polityk,

programów,  strategii,  uchwał  Rady  Powiatu  i budżetu  obywatelskiego.  W  ust. 3 ustawodawca

przekazuje  fakultatywną  delegację  Radzie  Powiatu,  która  może  określić  w drodze  uchwały

szczegółowe  wymogi  dotyczące  Raportu.  W  związku  z tym,  Rada  Powiatu  rozpatruje  Raport

podczas  sesji,  na której  podejmowana  jest  uchwała  w sprawie  udzielenia  lub nieudzielenia
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Zarządowi  absolutońum.  Raport  jest  rozpatrywany  w  pierwszej  kolejności.

Nad  przedstawionym  Raportem  przeprowadza  się  debatę.  Jeżeli  chodzi  o udział  w debacie,

ustawodawca  przewidział  możliwość  zabrania  głosu  w  dyskusji  radnym  bez ograniczeń

czasowych  oraz  mieszkańcom.  Wicestarosta  dodał,  że do dyskusji  nad  Raportem  mieszkańcy

nie zgłosili  svvojego  udziału,  natomiast  w związku  z tym,  że sesja  jest  transmitowana,

Wicestarosta  poinformował,  że mieszkaniec,  który  chciałby  zabrać  głos,  w trybie  określonym

w  ust.  6, składa  do Przewodniczącego  Radypisemne  zgłoszenie  poparte  podpisami,  w  powiecie

do 100  tys.  mieszkańców,  co najrnrńej  150  osób.

0  godzinie  14.05  na  salę  obrad  przybył  radny  PatrykKąkolewskź.

Na  sali  obecnych  18  radnych.

Wicestarosta  dodał,  że w związku  z dyspozycją  zapisu  art. 30 a, Zarząd  przygotował,

we  współpracy  z Wielkopolską  Akademią  Nauki  iRozwoju  oraz  Krajowym  Instytutem  Jakości

Raport,  który  30 maja  2019  roku  pismem  nr  AO.BR.0021.145.2019  został  przekazany  na ręce

Przewodniczącej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przedmiotowy  Raport  został  opracowany

w  oparciu  o mateńały  źródłoweuzyskane  z wydziałów  Starostwa  Powiatowego,  samodzielnych

stanowisk  pracy  oraz  jednostek  organizacyjnych  Powiatu.

0  godzinie  14.10  salę  obrad  opuścił  radny  Zbigniew  Markowski.

Na  sali  obecnych  1 7 radnych.

Wicestarosta  poinfornnował,  że w Raporcie  zaproponowano  ujęcie  6 rozdziałów.

Pierwszy  rozdział  dotyczy  Powiatu  Nowotomyskiego,  w którym  są  informacje  ogólne

dotyczące  zadań  Powiatu,  organów,  składów  osobowych  oraz  jednostek  organizacyjnych.

Rozdział  drugi  obejmuje  finanse,  czyli  plan  dochodów  i wydatków,  projekty  realizowane

ze  środków  zewnętrznych.  Rozdział  trzeci  obejmuje  edukację,  rozdział  czwarty  sprawy

społeczne,  rozdział  piąty  ochronę  zdrowia,  rozdział  szósty  bezpieczeństwo  publiczne,  rozdział

siódmy  infrastrukhirę  i ochronę  środowiska,  natomiast  rozdział  ósmy  wykaz  załączrńków.

0  godzirńe  14.15  na  salę  obrad  przybył  Zbigniew  Markowski.

Na  sali  obecnych  18  radnych.

Wicestarosta  szczegółowo  omówił  poszczególne  rozdziały  Raportu  o stanie  Powiatu

na  podstawie  prezentacji  multimedialnej.

Przewodnicząca  podziękowała  Wicestaroście  za przygotowanie  i przedstawienie

Raportu  o stanie  Powiatu  za 2018  rok.

8. Debata  nad  Raportem  o stanie  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2018  rok.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do  debaty,  tak  jak  wspomniał  Wicestarosta,

nie  zgłosił  się  żaden  z mieszkańców  chcących  zabrać  głos  w  debacie.  Informacja  o debacie  nad

Raportem  była  zamieszczona  w Biuletynie  Informacji  Publicznej,  na stronie  internetowej

Powiatu  oraz  na tablicy  ogłoszeń  Starostwa  Powiatowego  wraz  z instrukcją  i załącznikami,

które  należało  wypełnić,  aby  wziąć  udział  w debacie.  Przewodnicząca  otworzyła  debatę  nad
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Raportem  o stanie  Powiatu  za 2018  rok  i poinformowała,  że Radni  mają  nielimitowany  czas

na udział  w debacie.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Przewodnicząca  dodała,  że Raport  był  na

tabletach  oraz  był  omawiany  na Komisjach  Rady.

W dyskusii  wzięli  udział
- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  podziękował  wszystkim  osobom,  które  poświęciły  czas  oraz  pracę

w przygotowanie  Raportu.  Starosta  podziękował  także  Wicestaroście,  pani  Skarbnik  Powiatu,

wszystkim  pracownikom  oraz  służbom.

- Adam  Pilc:

Radny  zwrócił  uwagę,  że Raport,  który  był  na tabletach  oraz  wersja  przedstawiona

przez  Wicestarostę  różnią  się.  W wielu  przypadkach,  problemy,  które  Radny  chciał  poruszyć

zostały  wyjaśnione.  Radny  stwierdził,  że odniesie  się tylko  do niektórych  problemów.  Radny

poinformował,  że na początku  należałoby  zadać  pytanie,  jaki  cel przyświecał  ustawodawcy

dotyczący  tworzerńa  Raportu  o stanie  Powiatu?  Najkrócej  ujmując  założeniem  tworzerńa

Raportu  jest  rzetelne  przedstawienie  stanu  posiadarńa  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  ocena

prawidłowości  funkcjonowania  Zarządu  i Rady  Powiatu  w roku  2018  oraz  skierowanie  tej

informacji  do mieszkańców  Powiatu.  Rodzi  się  pytanie,  do kogo  ten  Raport?  Radny  stwierdził,

że jeżeli  Rapoit  miałby  być  skierowany  do radnych  to mógł  być  kilkustrorńcowy.  Radni  znają

wszystkie  fakty.  Jeżeli  chodzi  o obecną  kadencję  Rady,  to musiałby  być  szerszy,  a jeżeli  chodzi

o ogół  społeczeństwa  to powinien  zawierać  dużo  więcej  elementów,  które  przedstawiłyby  jasno

iwyraźnie  niektóre  sytuacje,  szczególnie  inwestycje.  Zamykanie  cyframi  inwestycji,  świadczy

o tym,  że niewiele  wiadomo.  Następnie  Radny  odniósł  się  do kilku  łcwestii,  tj.:

I  w  przypadku  kontroli  brak  jest  wniosków  pokontrolnych,  nie  wymieniono  szczegółowo

ilości  uwag,  zaleceń,  brak  jest  informacji,  czy  odpowiedzi  zostały  udzielone  w tertninie,

I  jakich  infomiacji  dotyczyły  wnioski  o udzielenie  informacji  publicznej,

I  w promocji  -  brak  wypisania  wszystkich  imprez,

I  brak  informacji  o wydatkach  na działalność  organizacji  pożytku  publicznego,

I  brak  informacji  o imprezach,  którym  Starosta  i Powiat  patronował,

J brak  informacji  o imprezach  współorganizowanych  przez  Powiat  oraz Powiatowe

Centrum  Sportu,

J brak  informacji  o współpracy  zagranicznej  oraz  realizowanych  wspólnych  projektach

polsko  -  niemiecko  -  ukraińskich,

J brak  informacji  o działalności  kulturalnej,

J w szkołach  obchodzono  100  -  lecie  odzyskania  niepodległości  i Radny  nie  zauważył

takiej  informacji  w Raporcie,

I  brak  informacji  o osiągnięciach  uczniów,  np. Martin  Stasik,

I  brak  informacji  o ilości  zorganizowanych  konkursów,  zawodów  przez  szkoły,

o otrzymanym  sprzęcie,  o udziałach  w programach  e-szkoła,

I  brakinformacjiowsparciupsychologicznymipedagogicznymwszkołach,

I  brak  informacji  na  temat  demografii  -  gdzie  uczy  się  młodzieź  Powiatu

Nowotomyskiego,  a ile  młodzieży  uczy  się  u nas spoza  Powiatu,
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I  odnośnie  Powiatowego  Urzędu  Pracy  Radny  nie  zauważył  informacji  na temat

pozyskiwania  środków  zewnętrznych,  pisania  projektów  i ich  realizacji,

I  w  przypadlcu  bezpieczeństwa  publicznego  -  brak  jest  informacji  o wsparciu

Ochotniczych  Straży  Pożarnych,  gdzie  w  2018  roku  Starostwo  udzieliło  dużego

wsparcia  wielu  jednostkom  OSP  z terenu  całego  Powiatu,

I  brak  informacji  o wsparciu  Państwowej  Straży  Pożarnej,

I  brak  informacji,  jakim  sprzętem  dysponują  wspomniane  jednostki,

I  brak  informacji  o bezpieczeństwie  nad  akwenami  wodnymi,

J brak  informacji  o ilości  funkcjonańuszy  Państwowej  Straży  Pożarnej,  Policji,  ilości

posterunków  na  terenie  Powiatu,

I  odnośnie  szpitala  nie  ma  informacji  na  temat  usług  chirurgii  oka,

J  szczątkoweinformacjewinwestycjachdrogowych,któredotyczyłytylkokwot,akwota

nie  oddaje  rzeczywistego  poglądu  dla  odbiorców  raportu.  Radny  dodał,  że to,  że na sesji

nie  ma  mieszkańców  nie  świadczy  o zainteresowaniu  Raportem.

I  brak  realizacji  zadań,  w  których  uczestniczył  Powiat  z organizacjami  pożytku

publicznego,  dotacji  z Powiatu  na realizację  zadań  dotyczących  rozbudowy  obiektów

sportowych.  Projekty  były  opłacane  w Powiatowym  Centrum  Sportu  oraz  Zespole

Szkół  Ogólnokształcących  i Policealnych.

J brak  informacji  o promocji  przedsiębiorstw,  gdzie  na każdym  spotkaniu  zagranicznym

była  promowana  firma,,Top  -  Tomyśl",  jako  jedna  z wielu  innych,

I  brak  informacji  o systemie  kolejkowyi'n  w Wydziale  Komunikacji,  o projekcie  unijnym

w Starostwie  dotyczącym  informatyzacji  urzędu,  jednostek  i szpitala,

I  brak  informacji  o rozbudowie  Zespołu  Szkół  Zawodowych  i Licealnych  w Nowym

Tomyślu,

I  brak  informacji  o współpracy  z gminami,  na przykład  zakup  mikroskopu  dla  szpitala

przez  Gminę  Lwówek,

I  brak  informacji  o ilości  pacjentów  przyjętych  przez  szpital,

I  brakinformacjinatematimprez,wktórychuczestniczyłStarostaiWicestarosta,

I  niewiele  informacji  na  temat  działalności  Powiatowego  Centrum  Sportu,

I  brak  informacji  na temat  wsparcia  klubów  sportowych,  dodatkowych  godzin  zajęć

sportowych  w szkołach,  dodatkowych  zajęć  oświatowych  opłacanych  przez  Powiat,

I brak  informacji  na temat  działalności  LKS  ,,Budowlani  - Całus",  którzy  działają

w Powiatowym  Centrum  Sportuikorzystają  z mienia  powiatowego.

Radny  podsumował  wypowiedź  i stwierdził,  że Raport  powinien  być  uszczegółowiony

w zakresie  oświaty,  służby  zdrowia,  szeroko  rozumianego  bezpieczeństwa,  działalności  służb

mundurowych,  Policji,  Państwowej  Straży  Pożarnej,  Powiatowego  Nadzoru  Budowlanego,

Powiatowej  Stacji  Sanitarno  - Epidemiologicznej  i Weterynańi.  Radny  dodał,  że jeżeli

założeniem  Raportu  jest  rzetelne  przedstawienie  stanu  posiadania  Powiatu  Nowotomyskiego

oraz  prawidłowość  funkcjonowania  Zarządu  i Rady  Powiatu  w roku  2018  i skierowanie  tejże

informacji  do  ogółu  mieszkańców  Powiatu,  to  w  imieniu  Klubu  Radnych  Polskiego

Stronnictwa  Ludowego  Radny  wniósł  o uzupełnienie  Raportu  o pominięte  elementy  mające

zasadniczy  wpływ  na  jego  ocenę.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  Starosta  chciałby  się ustosunkować  do wypowiedzi

radnego  Adama  Pilca?
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- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  stwierdził,  że może  się  zgodzić  z tym,  co Radny  przedstawił,  bo  tych

elementów  nie  ma. Starosta  dodał,  że punkt  3 mówi,  źe Rada  Powiatu  może  określić  w drodze

uchwały  szczegółowe  wymogi  dotyczące  Raportu,  czyli  w  takim  przypadku  należało

przygotować  te wszystkie  szczegółowe  wymogi,  tym  bardziej  wiedząc,  że jest  przełom

kadencji.  Starosta  poprosił  o zwrócerńe  uwagi  na konstrukcję  tego zapisu.  Można  by sobie

zadać  pytanie,  jakiemu  celowi  służył  Raport?  Przy  przejrzystości  pracy  Rady  oraz  dostępności

do wszelkich  mateńałów,  Raport  został  sporządzony  tak,  aby  nie  był  stroru'iiczy.  W Raporcie

pojawiły  się  elementy  obiektywne.  Starosta  dodał,  że w chwili  obecnej  kierownicy  ipracownicy

mają  zbierać  na bieźąco  informacje  pod  kątem  Raportu.  Staroście  trudno  się  zgodzić  z tym,

że jest  brak  czegoś  w Raporcie,  porńeważ  te rzeczy  nie  były  określone.  Informacje,  których

według  radnego  Adama  Pilca  brakuje  w Raporcie  są  bardzo  szerokie,  ale jeżeli  się  określi,

że takie  informacje  powinien  Raport  zawierać,  to w  następnym  Raporcie  zostaną  ujęte.  Starosta

dodał,  że ustawodawca  chyba  także  miał  problem,  ponieważ  zapisy  w ustawie  są  bardzo

szerokie,  ale jednocześnie  lakoniczne,  żeby wybrnąć  z Raportu  i zadowolić  wszystkie

środowiska.

- Marcin  Brambor:

Wicestarosta  chciałby  uzupełnić  wypowiedź  Starosty  i poinformował,  że  jest

to pierwszy  Raport,  a obserwując  sąsiednie  samorządy,  to zarzuty  padają  wszędzie.  Podczas

pracy  nad Raportem  zostały  dostrzeżone  pewne  braki.  Następnie  Wicestarosta  nawiązał

do wypowiedzi  radnego  Adama  Pilca,  który  na początku  poinformował,  źe Raport,  który  był

na tabletach  różni  się od przedstawionego  przez  Wicestarostę  i zakomunikował,  że faktycznie

trochę  się różnił.  W przedstawionej  przez  Wicestarostę  prezentacji  zostały  ujęte  sugestie

zgłoszone  podczas  Komisji  Rady.  Na  tyle,  na ile  pewne  informacje  nie  odbiegały  od głównego

Raportu,  umieszczono  dodatkowe  informacje  w  prezentacji.

- Adam  Pilc:

Radnyzapytał,  czyinformacje,którezostałydzisiaj  uzupełnioneukażąsięnatabletach?

Radny  dodał,  że w sprawie  Raportu  nie odbyło  się  żadne  spotkanie  wśród  Radnych,  a gdyby

była  taka  możliwość  współuczestniczyć  w tworzerńu  Raportu,  to na pewno  Radni  wrńeśliby

w odpowiednim  czasie  konkretne  uwagi  i poszerzyli  zakres  wiedzy.

- Marcin  Brambor:

Wicestarosta  poinformował,  źe prezentacja  przedstawiona  podczas  dzisiejszej  sesji

zostanie  umieszczona  w tabletach.  Wicestarosta  dodał  także,  źe co do współuczestrńczenia

w tworzeniu  Raportu,  przepisy  mówią,  że Zarząd  Powiatu  do 31 maja  przedstawia  Raport

Radzie  Powiatu,  natomiast  uczestniczenie  Radnych  może  się  odbyć,  jeżeli  zostaną  podjęte

prace  nad skonstruowaniem  uchwały  w sprawie  szczegółowych  wymagań,  jakie  powinien

zawierać  Raport.  Ukazało  się  wiele  różnych  wzorów  raportów  o stanie  gminy,  czy  też  powiatu,

między  innymi  przez  WOKiSS,  Związek  Powiatów  Polskich  lub  Fundację  Batorego,

ale zalecenie  było  takie,  abynie  podejmować  teraz  tych  uchwał,  tylko  w  tym  rokuprzepracować

raport  na doświadczeniu.  Teraz  widać,  że to co radny  Adam  Pilc  i niektórzy  radni  zauważyli,

Raport  powinien  być  w jakimś  zakresie  uzupełniony.  Wicestarosta  dodał,  że pracownicy

od początku  rolcu  zbierają  informacje  do przygotowarńa  Raportu  za 2019  rok.  Wicestarosta

podziękował  za krytyczne  uwagi,  które  będą  brane  pod  uwagę  przy  kolejnym  sporządzeniu

Raportu.
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Przewodnicząca  dodała,  że zgodnie  z art. 30  ust.  3 ustawy  o samorządzie  powiatowym,

Rada  Powiatu  może  określić  w drodze  uchwały  szczegółowe  wymogi  dotyczące  Raportu.

Z irńcjatywą  uchwałodawczą  mogą  wystąpić  Radni  jak  równieź  Przewodniczący  Rady.

Przewodnicząca  poinformowała,  że zostały  już  podjęte  pierwsze  kroki,  ponieważ  pracownicy

zostali  uczuleni  na to, aby  zbierali  odpowiednie  mateńały.  Zostały  przeprowadzone  rozmowy

z panią  Kierownik  Wydziału  Administracyjno  -  Organizacyjnego  i Zarządzania  Kryzysowego,

aby  przez  okres  wakacyjny,  gdzie  nie  będzie  sesji  tematycznej,  przygotować  projekt  uchwały,

którynastępnie  będzie  skierowany  do Radnych,  abymożna  przeprowadzić  prace  nad  projektem

takiej  uchwały  i do końca  roku  ją  podjąć.

- Sylwester  Kamyszek:

Radny  stwierdził,  że Raport  jest  faktycznie  nową  rzeczą  w działalności  Powiatu

i wspólnym  działaniem  jest  to, aby  Raport  opracować  dobrze  i sprawnie,  aby  odzwierciedlał

stan  Powiatu.  Radny  chciałby  podkreślić,  że w znacznej  części  zgadza  się  z radnym  Adamem

Pilcem,  w  szczególności  jeżeli  chodzi  o drogi.  Radny  dodał,  źe  modemizacja  drogi

w miejscowości  Głuponie,  nie  miała  wiele  wspólnego  z tą  miejscowością.  Wyszczególniono

zadanie  wartościowo  i nie  wskazano,  że  jest  to odcinek  od Leśniczówki,  300  metrów  w stronę

miejscowości  Głuponie.  Podawanie  długości  modernizowanego  odcinka  będzie  bardziej

przejrzyste.  Radny  dodał,  że ma  rówrńeż  wątpliwości,  co do zamieszczenia  wszystłcich  uchwał

podjętych  w  2018  roku.  Nie  zostały  one  ujęte  w  kolejności  numeracyjnej,  a zostały

umieszczone  według  wydziałów  i właściwych  jednostek,  w związku  z czym  są  mniej  czytelne.

Radny  stwierdził,  że uchwała  zmieniająca  uchwałę  z 2015  roku,  nad którą  Rada  będzie

się  pochylać  w końcowym  punkcie  na  dzisiejszej  sesji,  została  podjęta  w 2018  roku,  a nie  jest

ujęta  w Raporcie.  Radny  stwierdził,  że dobrze  byłoby,  aby  podjąć  wspólną  inicjatywę  w celu

przygotowania  Raportu  w  roku  kolejnym.

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  odniósł  się  do wypowiedzi  Radnego  w sprawie  nazwy  drogi  informując,  że rńe

może  być  wpis,  co faktycznie  zostało  zrobione,  tylko  musi  być  wpis,  tak  jak  zostało  to wpisane

w zadaniu  w uchwale  budżetowej,  czy  w zgłoszeniu  na budowę.  Starosta  dodał,  że jest

to Raport,  który  oddaje  fakty.

- Sylwester  Kamyszek:

Radny  nie zgodził  się  z wypowiedzią  Starosty  i stwierdził,  źe można  wpisać  to,

co zostało  wykonane.

- Maria  Galas:

Radna  stwierdziła,  że informacje  w Raporcie  powinny  być  skonkretyzowane,  opisane

oraz  zarchiwizowane  dane  działania  jednostki  samorządu  i dlatego  powiru'ia  być  rzetelna

informacja.  Radna  dodała,  że do tego należy  dążyć.  Następrńe  Radna  zwróciła  uwagę,

że w  Raporcie  od  strony  44  jest  zapis,  że  jest  to Raport  Gmiru'iy  iRadnapoprosiła,  aby  te strony,

rńezależnie  od treści,  wymienić,  ponieważ  Raport  pozostanie  w archiwach,  a kiedy  ktoś

w  przyszłości  sięgnie  do takiego  Raportu,  będzie  to oznaczać,  że Rada  Powiatu  nie  zauważyła

takiego  błędu,  tym  bardziej,  że Starostwo  zapłaciło  za wykonanie  tego  Raportu.

Przewodnicząca  poinformowała,  źe  ten  błąd  został  już  zauwaźony  i zapytała,

czy  Starosta  chce  się  ustosunkować  do wypowiedzi  radnej  Mańi  Galas?

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poinformował,  że uwaga  radnej  Mańi  Galas  została  przyjęta  do realizacji.
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Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  z Radnych  chciałby  jeszcze  zabrać  głos?  Nikt  się

nie  zgłosił.

Przewodnicząca  zamknęła  debatę.

9. Podięcie  uchwały  w sprawie  udzieIenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum
zaufania.

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum zagtfania stanowi  załącznik
nr  7 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że zarówno  ten  projekt  uchwały,  jak  i kolejne,  poza

dwoma  projektami  uchwał  wprowadzonymi  na  dzisiejszej  sesji,  były  omawiane  na  Komisjach.

Projekty  uchwał  uzyskały  pozytywne  opirńe.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszarńe  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

- udzielenia  Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufarńa.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr  X/90/2019  w sprawie  udzielenia

Zarządowi  Powiatu  Nowotomyskiego  wotum  zaufania.

Przewodnicząca  pogratulowała  Staroście  i Zarządowi  Powiatu  udzielenia  wotum

zaufania.

Starosta  podziękował  i poinformował,  że jest  to  szczególny  moment,  ponieważ

większość  roku  Przewodniczącym  Zarządu  i Starostą  był  pan Ireneusz  Kozecki  i wotum

zaufania  jest  skierowany  do wszystkich.  Starosta  pogratulował  poprzedrńemu  Zarządowi

Powiatu.

Przewodnicząca  podziękowała  za ceru'ią  uwagę  Starosty  i zauważyła,  że wotum

zaufania  jest  udzielane  obecnemu  Zarządowi  za pracę  poprzedniego  Zarządu,  w związku

z czym,  Przewodnicząca  także  podziękowała  poprzedrńemu  Zarządowi  za wykonaną  pracę.

0 głos  poprosił  radny  Ireneusz  Kozecki,  który  podziękował  za sympatyczny  głos

i stwierdził,  że takie  podchodzenie  do współpracy  będzie  dawało  możliwość  wspólnej  realizacji

wielu  przedsięwzięć.  Rada  to wspólnota,  która  pracuje  także  dla  wspólnoty.  Radny  stwierdził,

że można  się różnic  w podejściu  do niektórych  spraw,  ale w sprawach  pńorytetowych

i  ważnych  dla  Powiatu  powinno  się  wypracować  wspólne  zdarńe.  Radny  dodał,
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że jest  to pierwszy  sygnał  do tego,  że ta kadencja  będzie  bardzo  owocna.  Następnie  Radny

podziękował  Zarządowi,  który  pracował  w poprzedniej  kadencji,  Radnym  oraz  wszystkim

osobom,  któreprzyczyniły  się  do  tego,  źe powstał  taki  Raport,  atakże  wszystkim  pracownikom.

Przewodnicząca,  o godzinźe  14.45  ogłosRa  przerwę.

Obrady  wzrtowiono  o godzinie  14.55.

Na  salź  obecnych  18  radnych.

IO.  Przedstawienie  sprawozdania  rocznego  z  wykonania  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  za rok  2018 wraz  z informacią  o stanie  mienia  Powiatu  Nowotomyskiego
za rok  2018.

Kserokopia  sprawozdania  rocznego  z wykonanźa  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2018 wrazz  inforrnacją

o stanie  mienia  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2018  stanowią  za%cznik  nr  8 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  sprawozdanie  roczne  z wykonania  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  oraz  sprawozdania  finansowe  za 2018  rok.  Następnie  Skarbnik  Powiatu

odczytała  informację  o stanie  mierńa  Powiatu  Nowotomyskiego  za rok  2018.

ll.  Przedstawienie  wniosku  Komisii  Rewizyinei  Rady Powiatu  Nowotomyskiego
w sprawie  absolutorium  dla  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu

powiatu  za  2018  rok.

Kserokopia  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  absolutorium  dla  Zarządu

Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  powiatu  za  2018  rok  stanowi  załącznik  nr  9 do  protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  -  Dariusz  Chłopek  odczytał  wniosek  Komisji

Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  20 maja  2019r.  w sprawie  absolutońurn  dla

Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu

za 2018  rok.

12. Przedstawienie  opinii  Regionalnei  Izby  Obrachunkowei  w sprawie  wyrażenia  opinii
o sprawozdaniu  z wykonania  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  za  rok  2018 wraz

z informacją  o stanie  mienia  komunalnego  iednostki  samorządu  terytorialnego

i obiaśnieniami.

Kserokopia  uchwały  Nr  SO-0954/55/11/Ln/20l9  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej

w Poznaniu  z dnia  25  kwietrńa  201  9r. w spraurie  wyrażenia  opinii  o sprawozdarńu  z wykonania  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  za rok  2018 wraz  z informacją  o stanie  mienia  komunalnego  jednostki  samorządu  terytorialnego

iobjaśnieniami  stanowi  załącznik  nr  10 do  protokołu.

Wiceprzewodniczący  Rady  -  Tomasz  Szczechowicz  odczytał  uchwałę

Nr  SO-O954/55/11/Ln/2019  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej

w  Poznaniu  z dnia  25 kwietnia  2019r.  w sprawie  wyrażenia  opinii  o sprawozdaniu  z wykonania
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budżetu  PowiatuNowotomyskiego  zarok  2018  wraz  z informacją  o stanie  mierńakomunalnego

jednostki  samorządu  terytońalnego  i objaśnieniami.

13. Przedstawienie  opinii Regionalnei  Izby  Obrachunkowei  o wniosku Komisii

Rewizyinei  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  absolutorium  dla Zarządu  Powiatu
Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu  za 2018  rok.

Kserokopia  uchwały  Nr  SO-O955/46/1l/Ln/2019  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachvmkowej

w Poznaniu  z dnia  27  maja  2019r.  w sprawie  wyrażenia  opinii  o wniosku  Komisji  Reurizyjnej  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  w sprawie  absolutońum  dla  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu

za  2018  rok  stanowi  załącznik  nr  1l  do  protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  -  Dariusz  Chłopek  odczytał  uchwałę

Nr  SO-O955/46/11/Ln/2019  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej

w Poznaniu  z dnia  27 maja  2019r.  w sprawie  wyrażenia  opinii  o wniosku  Komisji  Rewizyjnej

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  absolutońum  dla  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  z wykonania  budżetu  Powiatu  za 2018  rok.

14. Dyskusia nad złożonym sprawozdaniem  rocznym z wykonania  budżetu Powiatu
Nowotomyskiego  za rok  2018.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektrorńczną.

W dyskusii  wzięli  udział
- Ireneusz  Kozecki:

Radny  zwrócił  się,  w kwestii  formalnej,  do pani  Skarbnik  informując,  że na stronie

30 sprawozdania  w wynagrodzeniach  bezosobowych  jest  plan  i wykonanie  na tym  samym

poziomie,  natomiast  procentowe  wykonanie  wynosi  zero.  Dotyczy  to  dwóch  pozycji,

w rozdziale  70005  -  gospodarka  gnintami  inieruchomościami,  paragraf  4170  -  wynagrodzerńa

bezosobowe,  gdzie  plan  jest  1120  i wykonanie  1120,  a wykonanie  procentowe  wynosi  zero.

W  Nadzorze  Budowlanym  w paragrafie  4170  -  plan  jest  1500  iwykonanie  1500,  a wykonanie

procentowe  wynosi  zero.  Radny  zapytał,  czy  jest  to błąd?

- Barbara  Golon:

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że jest  błąd,  który  wskazywała  Regionalna  Izba

Obrachunkowa  w  innych  pozycjach.  Nie  zostało  zauważone  przez  Wydział  Finansów,

to że tabelka  została  sporządzona  w ten sposób  i po wysłaniu  sprawozdarńa  spostrzeżono,

że są  tego  typu  błędy.  Było  za późno,  aby  je  poprawić.  Plan  i wykonanie  zostały  sporządzone

prawidłowo,  natomiast  wykonanie  procentowe  zostało  sporządzone  błędnie.

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  zapytał,  czy  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  nie  wychwyciła  tego  błędu?

- Barbara  Golon:

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że rńe wychwyciła.

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  zwrócił  uwagę,  że sprawozdanie  w niektórych  miejscach  jest  zamazane  i trzeba

wytężać  wzrok,  aby  odczytać,  co tam  jest  napisane.
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- Barbara  Golon:

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,

ale nie  ma wpływu  na to jak  urządzenie

że przyjmuje  uwagę  na przyszłość,  ale v

zeskanować  dokumentu.

że  ponownie  został  zamieszczony  załącznik,

skanujące  skanuje  dokument.  Skarbnik  dodała,

r tym  momencie  nie było  moźliwości  inaczej

- Adam  Frąckowiak:

Radny  poinformował,  że w  2018  roku  został  ujęty  pod  sprzedaź  budynek  wraz  z działką

Powiatowego  Urzędu  Pracy.  Radny  zapytał,  czy  to jest  nadal  aktualne  i na jaką  kwotę

jest  wyceniony?

- Barabra  Golon:

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że zadanie  to zostało  przeniesione  do budżetu

na  rok  2019.  Jest  to kwota  1.350.000,00  zł,  natomiast  w  projekcie  uchwały  zmieniającej  budźet

na 2019  rok  będzie  zaproponowana  zmiana  zdjęcia  tej kwoty  z planu  dochodów  budżetowych

na  2019  rok,  z  uwagi  na  przedłużające  się  procedury  związane  ze  sprzedażą.

Najprawdopodobniej  w  2019  roku  także  sprzedaż  nie  zostanie  zakończona.

Przewodnicząca  zamknęła  dyskusję.

15.  Podjęcie  uchwaly  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z wvkonania  budżetu

za  2018  rok.

Projekt  uchwały  w sprmvie  zaWerdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu za 2018 rok stanowi  załącznik

nr  12 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

- zatwierdzenia  sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2018  rok.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  l

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr  X/91/2019  w sprawie  zatwierdzenia

sprawozdania  z wykonania  budżetu  za 2018  rok.

16. Podięcie  uchwały  w sprawie  absolutorium  z wykonania  budżetu  za 20I8  rok.

Pro4ekt uchwały  w sprawie  absohrtorium  z wykonarńa  budtetu  za 2018 rok stanowi  załącznik  iy  13 do protokołu.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  rńe  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

- absolutońum  z wykonania  budźetu  za 2018  rok.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (l)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/92/2019  w sprawie  absolutorium

z wykonania  budietu  za 2018  rok.

Przewodnicząca,  na ręce  Starosty  złożyła  gratulacje  dla  całego  Zarządu  informując

jednocześnie,  że jest  to sytuacja  analogiczna  jak  przy  uchwale  dotyczącej  wotum  zaufania.

Starosta  poinformował,  że cieszy  się,  że wykonanie  budżetu  pozytywnie  zostało

ocenione  przez  Radnych.

Przewodnicząca,  o godzinie  15.55  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  16.  05.

Na  sali  obecnych  18  radnych.

17. Podięcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2019.

Projekt  uchwały  w sprawźe  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2019  stanowź  załącznik

nr  14  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  parńą  Skarbnik  o przedstawienie  zmian  do  budżehi

oraz  autopoprawki.

Skarbnik  Powiatu  omówiła  proponowane  zmiany  do budżetu  oraz  autopoprawkę

do projektu  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu

Nowotomyskiego  na rok  2019.

Przewodnicząca  poinformowała,  źe  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyslcusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusii  wzięli  udział:
- Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że  chciałby  kontynuować  wątek  dotyczący  zmniejszenia

dochodów  majątkowych  o kwotę  1.350.000,00  zł. Radny  zapytał,  czy  Zarząd  rezygnuje
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ze  sprzedaży  obiektu,  w  którym  mieści  się  Powiatowy  Urząd  Pracy?  Radny  poprosił

o szczegółowe  wyjaśnienia.

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poinformował,  że Zarząd  poprzedniej  kadencji  podjął  decyzję  o sprzedaży

obiektu  dokonując  wyceny.  W  międzyczasie,  przez  firmę  Aesculap  Cłńfa,  zostało  zgłoszone

pewne  zastrzeżenie.  Według  opirńi  pełnomocnika  Firmy,  zastrzeźenie  to dotyczyło  faktu,

że w 2001 lub 2002  roku  Powiat  Nowotomyski  kupił  tą nieruchomość  od firmy  Chifa,

korzystając  ze zwolnienia  z przetargu  od Prezesa  Zamówień  Publicznych  w Warszawie.

Uzasadnieniem  odstąpierńa  od przetargu  było  to, że Powiat  zamierza  realizować  tam zadanie,

tj. funkcjonowanie  szkoły  muzycznej.  W tym  czasie  funkcjonował  przepis,  który  mówił,

że prawdopodobrńe  szkoły  artystyczne,  w tym  szkoły  muzyczne,  będą  prowadzone  przez

powiaty.  Później  okazało  się,  że placówki  artystyczne  pozostały  przy  Ministrze  Kultury

i Dziedzictwa  Narodowego,  w związku  z t3m'i firma Aesculap Chifa stawia wątpliwość,  czy
tamta  transakcja  była  zgodna  z prawem.  Starosta  dodał,  że obecnie  jest  pewien  spór  i jest

pewność,  że Powiat  może  nie  zrealizować  tej sprzedaży.  W  przypadku  sprzedaźy  mogłoby  się

okazać,  że sprzedaż  została  obarczona  błędem.  Starosta  dodał,  źe Powiat  posiada  swoją  opirńę,

której  będzie  bronić,  ale na dzień  dzisiejszy  z uwagi  na bezpieczeństwo  dochodów  oraz

wydatków  w  Powiecie,  zdjęcie  tej kwoty  z dochodów  gwarantuje  realność  gospodarki

budżetowej.

Przewodnicząca  zamla'ięła  dyskusję.

0  godzirńe  16.15  salę  obrad  opuścił  radny  Edwin  Pźgla.

Na  sali  obecnych  17  radnych.

Głosowano  w sprawie:

- zmiany  budżehi  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2019  wraz  z autopoprawką.

Wyniki  głosowania

ZA:  17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:2

Wyniki  imienne:

ZA  (17)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (2)

Dorota  Kaczmarek,  Edwin  Pigla

RadaPowiatujednogłośniepodjęła  UchwałęNrX/93/2019wsprawiezmianybudżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  201  9.

0  godzinie  16.20  na  salę  obrad  przybył  radny  Edwin  Pigla.

Na  sali  obecnych  18  radnych.

18. Podięcie  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniei  Prognozie  Finansowei

Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2019  -  2029.
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Projekt  uchwały  w  sprcrwie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognońe  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata  2019  -  2029  stanowi  załącznik  m  15  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że  przedmiotowy  projekt  uchwały

jest  konsekwencją  zmian  w  uchwale  budżetowej  oraz  zmian  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu

w  okresie  międzysesyjnym.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

- uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2019-2029.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/94/2019  w sprawie  uchwalenia

zmian  w Wielolemiej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2019  -  2029.

19. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powierzenia  Gminie  Zbąszyń  wykonania  zadania

własnego  Powiatu  Nowotomyskiego  pn.:  "Przebudowa  chodników  w  części  ulicy

Powstańców  Wielkopolskich  w Zbąszyniu".

Projekt  uchwały  w sprcrwie  powierzenia  Gminie  Zbąszyń  wykonania  zadania  własnego  Powiatu

Nowotomyskiego  pn..'  "Przebudowa  chodrńków  w  części  ulicy  Powstańców  Wielkopolskich

w Zbąszyniu"  stanowi  załącznik  nr  16  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Glosowano  w sprawie:

- powierzenia  Gminie  Zbąszyń  wykonania  zadania  własnego  Powiatu  Nowotomyskiego

pn.:  "Przebudowa  chodników  w części  ulicy  Powstańców  Wielkopolskich  w Zbąszyniu".

Wyniki  Josowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA  (18)
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Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/95/2019  w sprawie  powierzenia

Gminie  Zbąszyń  wykonania  zadania  własnego  Powiatu  Nowotomyskiego  /)/ź.:  "Przebudowa

chodników  w części  ulicy  Powstańców  Wielkopolskich  w Zbąszyniu".

20. Podięcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowei  (dotacii  celowei)  Gminie
Zhąszyń.

Projekt uchwały w sprctwie udzielenia pomocy finansowej (dota4i celowej) Gmirńe Z%szyń stanowi
załącznik  nr  I 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  źe  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszarńe  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

- udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie  Zbąszyń.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  l

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/96/2019  w sprawie  udzieletiia

pomocy  finatisowej  (dotacji  celowei)  Gminie  Zbąszyń.

21. Podjęcie  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowei  (dotacii  celowei)  Gminie
Miedzichowo.

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (dotacji celowej) Gminie Miedzichowo
stanowi  załącznik  nr  18  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

- udzielenia  pomocy  finansowej  (dotacji  celowej)  Gminie  Miedzichowo.

Wyniki  głosowania
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ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/97/2019  w sprawie  udzielenia

pomocy  fmatisowej  (dotacji  celowej) Gminie  Miedzichowo.

22. Podięcie  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacii w  roku  2019 na prace
konsenvatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym

do reiestru  zabytków  położonych  na obszarze Powiatu  Nowotomyskiego  (dot. Parafii

Rzymskokatolickiei  pw.  Naiświętszego  Serca  Pana  Jezusa,  Plac  Chopina  10A,
64-300  Nowy  Tomyśl).

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2019  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie

lub roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego (dot. Parafii  Rzymskokatolickiej pw. Najświętszego  Serca Pana Jezusa, Plac Chopina
I  OA, 64-300  Nowy  Tomyśl)  stanowi  załącznik  nr  19  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

- przyznania  dotacji  w roku  2019  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/98/2019  w sprawie  przyznania

dotacji  w roku 2019 na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty  budowlane

przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na obszarze Powiatu

Nowotomyskiego.
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23. Podięcie uchwały  w sprawie przyznania  dotacii  w roku 2019 na prace
konsematorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym

do reiestru  zabytków  położonych  na obszarze Powiatu  Nowotomyskiego  (dot. Parafii

Rzymskokatolickiei  pw. św. Marcina  w Bukowcu,  ul. Kościelna  27, 64-300 Nowy  Tomyśl).

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2019  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie

lub roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego (dot. Parafii Rzymskokatolźckiej pw. jw. Marcźna w Bukowcu, ul. Kościelna 27,
64-300  Nowy  Tomyśl)  stanowi  załącznik  nr  20 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

- przyznania  dotacji  w roku  2019  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzylc,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/99/2019  w sprawie  przyznania

dotacji  w roku 2019 /ź(l prace konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboffl budowlane
przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  położonych  na  obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego.

24. Podięcie  uchwały  w sprawie  przyznania  dotacii w  roku  2019  na prace
konsenvatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym

do reiestru  zabytków  położonych  na obszarze Powiatu  Nowotomyskiego  (dot. Parafii

Rzymskokatolickiei  pw. Naiświętszei  Maryi  Panny  Wniebowziętei,  św. Jana Chrzciciela

i św. Jana Ewangelisty,  ul. Świętoiańska  l,  64-310 Lwówek).

Projekt  uchwały  w sprcruńe  przyznarńa  dotacji  w roku  2019  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie

lub roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego (dot. Parafiź Rzymskokato1ickie4 pw. Najświętszej Maryi Panny Wniebowńętej,
saw. Jana  Chrzcźciela  i .jw. Jana  Ewangelźsty,  u/. Śśętojańska  1, 64-310  Lwówek)  stanowi  załącznik

nr  21 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.
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Głosowano  w sprawie:

- przyznania  dotacji  w roku  2019 na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków  położonych  na obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/100/2019  w sprawie  przyznania

dotacji  w roku  2019  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty  budowlane

przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków  położonych  na  obszarze  Powiatu

Nowotomyskiego.

0  godńnie  16.25  salę  obrad  opuścźł  radny  Sylwester  Kamyszek.

Na  sali  obecnych  17  radriych.

25. Podięcie uchwały  w sprawie  ustalenia  sieci publicznych  szkół ponadpodstawowych

i specialnych,  maiących  siedzibę na obszarze Powiatu  Nowotomyskiego,  od dnia l
września  2019 roku.

Projekt  uchwały  w sprawie  ustalerńa  sieci  publicznych  szkół ponadpodstawowych  i specjalnych,

mających  siedzibę  na obszarze Powiatu  Nowotomyskiego,  od dnia I września  2019 roku stanowi

załącznik  m  22 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

- ustalenia  sieci  publicznych  szkół  ponadpodstawowych  i specjalnych,  mających  siedzibę  na

obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego,  od dnia  1 września  2019  roku.

Wyniki  glosowania

ZA:  12, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  5, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:2

Wyniki  imienne:

ZA  (12)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Renata  Gruszka,  Patryk

Kąkolewski,  Zbigniew  Markowski,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,

Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

WSTRZYMUJĘ  SIĘ  (5)

Mańa  Galas,  Ireneusz  Kozecki,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Adam  Pilc
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NIEOBECNI  (2)

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek

Rada  Powiatu  większością  głosów  podjęła  Uchwałę  Nr  X/101/2019  w sprawie

ustalenia  sieci  publicznych  szkół  ponadpodstawowych  i specjalnych,  mających  siedzibę

na  obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego,  od  dnia  I września  2019  roku.

26. Podięcie  uchwały  zmieniaiącei  uchwałę  nr  VI/43/2019  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

z dnia 27 lutego  2019 r. w sprawie  określenia  zadań z zakresu  rehabilitacii  zawodowei

i społecznei  osób niepełnosprawnych  zamieszkuiących  na terenie  Powiatu
Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu

Rehabilitacii  Osób Niepełnosprawnych  w 2019 roku.

Projekt  uchwały  zmierńającej  uchwałę  nr VI/43/2019  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z drńa  27lutego

2019  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  za'rvodowej  i społecmej  osób

nźepełnosprawnych  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną

przeznaczone  środla  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprctwnych  w 2019  roku

stanowi  załącznik  nr  23 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektrorńczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Glosowano  w  sprawie:

- projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  VI/43/2019  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia

27 lutego  2019  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej

osób  niepełnosprawnych  zamieszlaijących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych

w 2019  roku.

Wyniki  głosowania

ZA:  17,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:2

Wyniki  imienne:

ZA  (17)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,

Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Andrzej

Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (2)

Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/102/2019  zmieniającą  uchwałę

nr  VI/43/2019  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia  271utego  2019 r. w sprawie  określenia

zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i  społecztiej  osób niepełnosprawnych

zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które  zostaną  przeznaczone  środki

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2019 roku.

0  godńnie  16.30  na  salę  obrad  przybył  radny  Sylwester  Kamyszek.

Na  sali  obecnych  18  radnych.
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27. Podięcie  uchwały  w sprawie  przyznania  tytulu  "Zaslużony  dla  Powiatu
Nowotomyskiego".

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznama  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  stanowź

załącznik  m  24 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

- przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA:  18, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecłci,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/103/2019  w sprawie  przyznania

tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego".

28. Podięcie  uchwały  zmieniającei  uchwa%  w sprawie  ustałenia  wysokości  stawek  opłat

za zaięcie  pasa drogowego  na cele niezwiązane  z budową,  przebudową,  remontem,

utrzymaniem  i ochroną  dróg,  których  zarządcą  iest Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego.

Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalerńa  wysokoścź  stawek  opłat  za zajęcie  pasa

drogowego  na cele niemiązane  z budową,  przebudową,  remontem,  utrzymaniem  i ochroną  dróg,

których  zarządcą  jest  Zarząd  Powźatu  Nowotomyskiego  stanowi  załącznik  m  25 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  źe  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektrorńczną.

W dyskusii  wzięli  udział
- Sylwester  Kamyszek

Radny  zapytał,  czy  Powiat  wydawał  decyzje  ze zwielokrotrńoną  stawką  i czy  miało

to wpływ  na przychody  w 2018  roku?  W przypadku  podjęcia  przez  Radę  przedmiotowej

uchwały,  będzie  sytuacja,  że prawo  zadziała  wstecz.  Radny  zapytał,  czy  jeżeli  środki  zostały

naliczone,  zostaną  zwrócone?  Radny  dodał,  że wspomniał  takźe  wcześniej,  przy  dyskusji  nad

Raportem,  że nie  było  tej uchwały  z 2018  roku.

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poinformował,  że  z informacji  uzyskanej  od osób, które  realizowały

tą  uchwałę  wynika,  że nie stosowano  stawek  z tej uchwały.  Starosta  dodał,  źe nie potrafi

odpowiedzieć,  dlaczego  tak długo  nie zwrócono  uwagi  w Wydziale,  że została  popełniona
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omyłka,  ale Radni  z poprzedniej  kadencji  także  nie  zauważyli  błędu.  Starosta  poinformował,

że z tego  tytułu  nie  będzie  żadnych  konsekwencji  finansowych  dla  Powiatu.  Nadzór  Wojewody

także  nie  wychwycił  tego  błędu,  gdzie  stawkę  zapisano  jako  stawka  za dzień.

- Sylwester  Kamyszek

Radny  oznajmił,  że  być  może  bezpieczniej  byłobyzapisać,  żeuchwała  wchodzi  z dniem

podjęcia,  a nie  stosować  zasady,  że prawo  działa  wstecz.

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poprosił  Radcę  Prawnego  o zajęcie  stanowiska.

- Wojciech  Lignowski:

Radca  Prawny  poinformował,  że koniecznym  jest  zapis  o nadaniu  mocy  wstecznej

obowiązującej  uchwały,  z uwagi  na  to,  że  jeżeli  Rada  podeszłaby  do tego  w sposób  tradycyjny,

czyli,  że uchwała  weszłaby  w  życie  w ciągu  14 dni  od  opublikowania  w  Dzienniku  Urzędowym

Województwa  Wielkopolskiego  doszłoby  do sytuacji,  gdzie  decyzje,  które  zostały  już  wydane

pod  rządami  tej wadliwej  uchwały  są dotknięte  wadą  na tyle  istotną,  że mogłaby  doprowadzić

do nieważności  tych  decyzji.  Radca  Prawny  dodał,  że tak  jak  pan  Starosta  stwierdził,  decyzje

były  wydawane  z pominięciem  tej wadliwej  uchwały.  Wprowadzając  tą uchwałę  z mocą

wsteczną,  doprowadzi  się  do sytuacji,  że te decyzje  będą  zgodne  z prawem.  Uchwała  będzie

obowiązywała  od 23 maja  2018  rolcu  i nie  będzie  potrzeby  wzruszania  wydanych  decyzji.

Na  taką  okoliczność,  w  ustawie  o ogłaszarńu  aktów  normatywnych,  ustawodawca  przewidział

tę  możliwość  nadania  w wyjątkowych  sytuacjach  wsteczną  moc  obowiązującą  uchwały.  Radca

starał  się  w części  prawnej  uzasadnienia  to wyjaśnić,  bo  inaczej  można  by  się  narazić  na reakcję

organu  nadzorczego.

Przewodnicząca  Rady  zarnknęła  dyskusję.

Głosowano  w  sprawie:

- projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za zajęcie

pasa  drogowego  na  cele  niezwiązane  z budową,  przebudową,  remontem,  utrzymaniem

i ochroną  dróg,  których  zarządcą  jest  Zarząd  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dańusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Mańa  Galas,  Renata

Gruszka,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,

Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Tomasz

Szczechowicz,  Andrzej  Wilkoński,  Paweł  Wilkoszarski

NIEOBECNI  (1)

Dorota  Kaczmarek

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  X/104/2019  zmieniającą  uchwałę

w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za zajęcie  pasa  drogowego  /ź(!  cele  niezwiązane

z budową,  przebudową,  remontem, utrzymaniem i ochroną  dróg, których zarządcą  jestZarr4d

Powiatu  Nowotomyskiego.
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29. Interpelacie  i zapytania  Radnych.
Przewodnicząca  poinformowała,  że  w  okresie  międzysesyjnym  rńe  wpłynęły

interpelacje  i zapytania.  Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  chce  złożyć  na dzisiejszej  sesji

zapytanie  bądź  interpelację?

W dyskusii  wzięli  udział:
- Adam  Pilc:

Radny  odczytał  zapytanie  w sprawie  przeanalizowania  wszystkich  zawartych  umów

przez  tiwałego  zarządcę  Zespołu  Szkół  Nr  2 w  Nowym  Tomyślu  oraz  wyjaśrńenia  ich  zawarcia

zgodności  z prawem.

Kserokopia  zapytania  stanowi  załącznik  nr 26 do protokołu.

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  odczytał  interpelację  w sprawie  przygotowania  przez  Radę  Powiatu  uchwał

dotyczących  m.  in.  obywatelskiej  inicjatywy  uchwałodawczej  oraz  przeprowadzania

konsultacji  społecznych,  zgodnie  z wymogami  ustawy  o samorządzie  powiatowym.

Kserokopia  interpelacfi  stanowi  załącznik  nr  27 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  z radnych  chce  jeszcze  złoźyć  zapytanie

lub  interpelację?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  przekazała  zapytanie  i interpelację  na  ręce  Starosty  Nowotomyskiego

ipoinformowała,  że odpowiedzi  będą  udzielone  na  piśmie.

30.  Wolne  głosyi  wnioski.

Przewodnicząca  poinformowała,  że otwiera  listę  mówców.

W dyskusii  wzięli  udział:
- Edwin  Pigla:

Radny  chciałby  zgłosić  sprawę  dotyczącą  wielu  osób korzystających  z Banku

Spółdzielczego  w  Nowym  Tomyślu.  Trwa  przebudowa  ulicy  Piłsudskiego  w  Nowym  Tomyślu

i jest  utrudniony  dojazd  do tego  banku.  Jeżeli  byłaby  możliwość  i pani  Dyrektor  Szkoły

Muzycznej  otworzyłaby  wjazd,  to można  by  wjeżdżać  na parking  przy  banku.  Być  może

należałoby  porozmawiać  z panią  Dyrektor.

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  zapytał,  czy  w  bieżącym  roku  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług

Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,  w imierńu  Starosty,  wystąpił  z inicjatywą  o odznaczenia

dla  nauczycieli  i pracowników  oświaty?

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poprosił  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  o udzielenie

odpowiedzi.

- Marek  Nyćkowiak:

Dyrektor  PCUW  odpowiedział,  że w roku  obecnym  nie  były  składane  takie  wnioski,

jak  również  żaden  z dyrektorów  nie  wystąpił  o odznaczenie  bądź  nagrodę.
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- Adam  Frąckowiak:

Radny  zwrócił  się  do radnego  Edwina  Pigli  informując,  że do banku  można  dojechać

przez  bramę  otwartą  na stadion,  gdzie  jest  wyznaczona  droga,  aby  dojechać  do banku.  Radny

dodał,  że tamtędy  można  także  dojechać  na pocztę.  Odnośnie  rozmów  z panią  Dyrektor  Szkoły

Muzycznej,  Radny  poinformował,  że  były  prowadzone  rozmowy,  ale  pani Dyrektor

nie  wyraziła  zgody  na otwarcie  bramy.

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poinformował,  że  dojazd  został  umoźliwiony  na  gnuntach  naleźących

do Gminy  Nowy  Tomyśl.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  jeszcze  chce zabrać  głos?  Nikt  się nie zgłosił.

31. Zamknięcie  X sesii Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.
Przewodnicząca  Rady  złoźyła  wszystkim  życzenia  spokojnego  i bezpiecznego

wypoczynku  podczas  okresu  wakacyjnego.  Przewodnicząca  dodała,  że kolejna  sesja Rady

PowiatuNowotomyskiegop1anowanajestna25wrześniabr.nagodz.  13.OO,chyba,żezaszłyby

niespodziewane  okoliczności,  wówczas  będzie  zwołana  wcześniej.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad,  Przewodnicząca  Rady  o godz.  16.45  zarnknęła

obrady  X  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  X  sesji  Rady  Powiatu  stanowi  załącznik  nr  28 do  protokołu.

PRZEWODNICZĄCA  RADY

M  Cfttiatkuo,i
Renata  Gruszka

Przygotował(a): Patrycja Dembniak, Agnieszka Henicz

Przygotowano  przy pomocy  programu  eSesja.pl
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